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Sedatskoten

Dato Tirsdag den 03.09.2019

Tid og sted 17.00 — 19.30 i Løvel

Deltagere Henrik Karlsen, Formand

ik KimBloch,Næstformand|
Martin Brorson Nielsen, Forældrerepræsentant

Tania Fredenslund, Forældrerepræsentant

Kate Dige, Forældrerepræsentant

Peter Krickau, Forældrerepræsentant

Kristian Højgaard-Hansen

Christina Riisgaard, Personale

SusanneKramerNielsen, Personale

Trine Laugesen, Ledelse

Brian Albæk, Skoleleder

Afbud: Elevrådet, Christina, Kate Dige

Referent: Trine Laugesen

DAGSORDEN

NR.1 TID: 10 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig:

Overskrift Velkomst

Indhold Der informeres om aktuelt, dagsorden godkendes, referat godkendes

Referat Kate er trådt ud af bestyrelsen, der arbejdes nu på at finde en ny suppleant.

NR. 2 TID: 15 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | novaeBA

Overskrift Status på skolens liv og opsamling siden sidst

Indhold Opsamling vedr. forældrehenvendelse om andet personale somUN. |

SSP-tilbud og brug af SSP.

Legeplads — status.

Referat I forhold til SSP har Brian drøftet brugen af SSP i klasserne. Konklusionen er at teamet

tager fat i SSP, når der er behov. Der er så mulighed for at bestyrelsen også kan deltagei

disse møder. . En :

Der har været en henvendelse vedrørende brugen af pædagogeri undervisningen. Skolen

arbejderaltid efter, på bedste vis at sikre den mest kvalificerede undervisning. | dette

konkrete tilfælde har skolen prioriteret ressourcerne så godt som muligt ud fra de rammer

og ressourcer, derertil rådighed. Det har ikke været muligt at sætteto læreruddannede

påvalgfag ogmadkundskabi 7. klasserne, og i stedet erden ene pædagoguddannet. Rundt

omkring i Viborg Kommuneervi vidende om atsituationen løses på lignendevis. Brian har

endvidere undersøgt sagen hos kommunensjurist, forvaltningen og |

undervisningsministeriet, og vi har i folkeskoleloven opbakningtil, at vi har prioriteret ssom

i dette tilfælde.

Der har været endnu en henvendelse vedrørende brugenaf den åbne busrute.Derstilles

spørgsmålstegn ved ventetiden efter endt skoledag. Når et barn ikke er kørselsberettiget,
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er der ikke regler for, hvor lang tid et barn må vente på bussen. Det er desværre ikke noget

skolen kan ændre på, det er svært at gøre yderligere i sagen. Vi anerkender, at en times

ventetid ikke er optimal.

Status på den nye legeplads i Røddinger, at der lige nu søges byggetilladelse. Legepladsen

forventes at være færdig inden 1. november. Udover de 350.000 kronerviharfået, skal

skolenogså betale noget af den samlede udgift til legepladsen.
 

Vedrørende børnekor stillesder spørgsmålstegn ved brugen af matematiktimerfor3.

klasse. Ledelsen arbejder videre med dette.

Generelt har vi fået en god start på skoleåret. Lige nu er vi optaget af at være klar med

AULA. Der er om kort tid møde medalle personaler, hvorefter vi overgår til AULA i de dele,

der er muligt.

Der har været 40-års fødselsdag for bygningernei Løvel, det var en rigtig fin dag.
 

 

 

 

   
 

 

 

 

 

NR. 3 TID: 5 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: Elevråd/BA

Overskrift Nyt fra elevrådet

Indhold

Referat Elevrådet har netop konstitueret sig, men har ikke haft mulighed for at træde sammen.

Derfor forventervi at de er med næste gang.

NR. 4 TID: 25 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: Henrik

Overskrift Høring omkring den lukkede skolebuskørsel og drøftelse af sagen om trafikfarlige veje

Indhold Ifølge bekendtgørelsen om befordring af elever i folkeskolen ”skal kommunalbestyrelsen

 

indhente udtalelse om ordningens nærmeretilrettelæggelse, herunder om ruter og

opsamlingssteder, afgangstider og ventetider, fra de berørte skolebestyrelser.”

I forhold til drøftelsen på bestyrelsesmødet skal I skelne imellem de lukkede skolebusruter,

somtilrettelægges af Viborg Kommune, og de åbneruter, som varetages af Midttrafik.

Dererfrist den 29. august, menvi harfået fristen forlængertil lige efter vores

bestyrelsesmøde den 03.09.19.

Sendestil Lisette Høgh.

Indkommende kommentarerfra forældre:

Hej Brian

Jeg tænker at Vansøgårdsvej på ingen mådeheller er trafiksikker. Slet ikke for elever fra 4 kl. Jeg
tænker som minimum klasse lige som fædalhøjvej og batumhedevej
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Hilsen

Hej Brian.

Det har før været en regel, som hedder hvis eleverne ikke måtte vente mere 60 minutter på
  

bussen, i vores tilfælde bus64. Der går mere end 60 minutter tirsdag, onsdag og torsdag, det har I

jo ikke taget højde for, da skoleskemaetblev lavet. Hvilket I aldrig har taget højde for. Men den 60

minutters regel, vil jeg gerne at du undersøger!

 

 Referat  Skolebestyrelsens høringssvar består af det tidligere fremsendte skriv, samt rundsendte

udtalelse. Det er vigtigt at have fokus på at A13 nu får nye farthastigheder på 90 km/t,

ligesom der stilles spørgsmålstegn ved den generelle klassificering af de nu ”ikke trafik-

farlige” veje. Derudover skal der være mulighedforat tilkøbe transport for overbygningens

elever fra Løvel til Rødding.
 

 

NR. 5 TID: 20 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: BA
 

Overskrift Til udtalelse i skolebestyrelser - Udkasttil styrelsesvedtægter for Viborg kommunale

skolevæsen(Se bilag, to stk) :
 

Indhold Børne- og Ungdomsudvalget har godkendtudkastet til den reviderede udgave af

styrelsesvedtægten og bilagettil styrelsesvedtægten på Børne- og Ungdomsudvalgets
møde den13. august 2019.

Derfor vil vi bede jer om at tage udkastettil den revideret udgave af styrelsesvedtægten og

bilaget til styrelsesvedtægten medtil udtalelse i jeres skolebestyrelser.

Linktil sagsfremstillingen: https://kommune.viborg.dk/Politik/Dagsordener-og-
referater/Dagsordner-og-referater-fra-byraad-udvalg-raad-naevn-2018til2021/Boerne-og-
Ungdomsudvalget/2019/8/Moede201908131215#7
Svarfristen er den 3. oktobertil undertegnet pa mail.
Anders Techow Steensig
Assistent
  Referat  Skolebestyrelsens medlemmer fremsender kommentarertil Brian senest 3. oktober. Brian

undersøger, om derer andre skoler, der har fået øje på vigtige punkter/ændringertil

vedtægten. — = =
 

 

NR. 6 TID: 45 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: Alle
 

Overskrift Fremtidsscenarier - Forberedelse af en kommende dagsorden
 

Indhold Alle byder (forberedt) ind med områder/punkter, som skal være kvalificerende for et

kommendeskolebestyrelsesmøde, hvorfremtidsscenarierne for Sødalskolen får

hovedfokus.

  Referat  Skolebestyrelsen havde en drøftelse af, hvordanvitror, at vi kan drøfte forskellige

fremtidsscenarier. Der er bred enighed om at det er svært at forudsige fremtiden på alle
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parametrei forhold til, hvad der skaber den bedste skole. Der er også enighed om,at der

vigtige er at sætte/holde fokus på alt det gode, der sker på skolen. Det skal være

fundamentet for vores videre arbejde med punktet, som vi bringervidere til næste møde.
 

 

 

 

 

    
 

 

 

 

 

 

 

 

 

NR. 7 "| TID: 20 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig:Alle

Overskrift Spaghetti-mgde

Indhold Status ogforberedelse

Referat Somtidligere besluttet, arbejder Kristian og Henrik videre d. 17. september med
planlagning af "spaghettimgdet" d. 8/10. _ :

NR. 8 TID: 5 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: Alle

Overskrift Nye emnertil næste skolebestyrelsesmøde?

Indhold

Referat Suppleant

: Spaghetti-mgde
Fremtidsscenarier

NR. 9 Mo5- | — | Ansvarlig: Alle
Overskrift Evt. i

Indhold | —
Referat Ledelsen har lavet forslag møderækkefor bestyrelsesmøderne: 5.november, 9. december, 29. januar, 3. marts, 4. maj, 11. juni.

Derudover er der mødemed forældrerødderne8. oktober.
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